

## **Protokoll Övre Norra Bilsportförbundet**

**Protokoll:** Styrelsemöte nr 6/18  
**Datum:** den 28/6 2018  
**Tid:** 1913  
**Plats:** Telefonmöte

**Närvarande:** **Per-Åke Nilsson**  
**Theres Thörnevall**  
**Benny Karlberg**  
**Johan Haraldsson**  
**Lars Åkerström**  
**Thomas Fredriksson**  
**Hans Aldenlöv, kansliet**

**Ej närvarande:** **Martin Dahlén**  
**Anna Öbrand**

- § 2018.88 **Mötets öppnande**  
Mötesdeltagare hälsas välkommen och mötet är öppnat.
- § 2018.89 **Fastställande av mötets dagordning**  
Föreslagen dagordning fastställdes
- § 2018.90 **Föregående mötesprotokoll**  
**Beslut:** Styrelsen beslutar att protokoll från senaste mötet godkänns och ska publicerats på ÖNBF:s hemsida.
- § 2018.91 **Uppföljning av fattade beslut**  
§2018.63, Kjell Johanssons minnesfond.  
Ingen ytterligare information.  
§2018.66, Ungdomssatsning  
Ingen närvarande som svara på denna punkt.  
§2018.69:A Transportboxar till klockor  
Ej beställt

- § 2018.92 **Info av ordförande**  
Ordförande har via kontakter ordnat offert från Scandic Hotels.
- § 2018.93 **På gång**  
Motorveckan i Lycksele, Norrlandsveckan, Folkracetävlingar.  
Arbetskvällar på anläggningarna.  
Norrlandsveckan skänker pengar till Barncancerfonden.  
92 anmälda i skrivande stund.
- § 2018.94 **Ekonomi**  
Tre betalningsalternativ via LOTS: Kort, Bankbetalning via Swedbank eller insättning till bankgiro.  
Extra avgifter tas ut vid betalning via LOTS, beroende på betalsätt så belastar avgifterna olika parter.  
Halvårsrapport kommer att skickas ut efter månadsskiftet.
- § 2018.95 **Skrivelser och meddelanden**
  1. Från Cameron NEZ. 6/6
  2. Crosskart-Riksdag. 7/6 19/6
  3. SGA racing-funderingar. 10/6  
Funderationer att gruppera SGA i olika sportgrenar för att skapa ett bättre bollplank.
  4. Sommarbrev från Lars & Anna. 13/6
  5. Logi rabatter. 14/6
  6. Protokoll nr 4 FR. 18/6
  7. Ungdomsforum 2018. 21/6
  8. List ÖNBF:s funk. Lista. 21/6
  9. Från Hans A UAK:s RAS. 21/6
  10. "krutcupen Hasse" via TF. 23/6
  11. Förslag på domarlista FR
- § 2018.96 **SGA-grupp**  
Ambitioner att skapa gruppering av SGA, för att de ska kunna stötta varann vid sitt arbete. Arbetet fortgår med detta.
- § 2018.97 **Bilsportutbildningen i oktober**  
Johan har fått pris från Arvidsjaur, dock inget från Scandic Skellefteå, PÅN har dock fått detta. Johan sammanställer och skickar ut beräkning.
- § 2018.98 **Licensansökan Anders Nilsson LMK**  
Anders har inkommit med ansökan om A-licens.  
**Beslut:** Styrelsen beslutar att godkänna ansökan.

§ 2018.99 Övriga frågor.

A) Domarlistan

Benny föreslår att lägga in Hans Aldenlöv som domare RY.

**Beslut:** Styrelsen beslutar att godkänna detta.


§ 2018.100 Nästa möte

Telefonmöte den 9/8 – 2018, kl 19.12

§ 2018.101 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet och tackar för givande diskussioner


Protokollförare



---

Johan Haraldsson  
Sekreterare

Justeras



---

Per-Åke Nilsson  
Ordförande